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Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

BR-01.0063-8-9/2009 

 

 

Protokół Nr 55/2009 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 19 maja 2009 r. 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

Pl. Wszystkich Świętych ¾ 

 

 

W posiedzeniu, któremu Przewodniczył Bartłomiej Kocurek Przewodniczący Komisji 

udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik do nr 1 

do protokołu oraz zaproszeni goście (lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 

Przewodniczący Bartłomiej Kocurek o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji, 

powitał Członków Komisji oraz gości, po czym stwierdził quorum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia w brzmieniu, jak niżej, 

który został przyjęty w głosowaniu (7 głosów - „za”, 0- „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się”). 

 

Proponowany porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zabezpieczenia środków finansowych na realizację zadań pn.”Poprawa warunków oraz 

jakości kształcenia zawodowego poprzez zakup sprzętu i modernizację pracowni 

w Zespole Szkół Łączności w Krakowie” oraz „Przebudowa, modernizacja 

i doposażenie bazy dydaktycznej Centrum Kształcenia Praktycznego w Krakowie” 

w związku z ubieganiem się przez Gminę Miejską Kraków o dofinansowanie 

w ramach Małopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 

2007-2013,.Działanie 1.1 Poprawa jakości usług edukacyjnych, schemat B Rozwój 

infrastruktury kształcenia ustawicznego oraz kształcenia zawodowego – 

druk nr 1135, 

b) zmiany uchwały Nr LXV/842/09 Rady Miasta Krakowa z dnia 4 marca 2009 r. 

w sprawie Regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i innych placówkach prowadzonych przez 

Gminę Miejską Kraków – druk nr 1140. 

2. Przyjęcie ”Harmonogramu posiedzeń Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta 

Krakowa na II półrocze 2009 r.”. 

3. Sprawy bieżące, korespondencja. 

4. Oświadczenia, komunikaty. 

 

 

Ad. 1 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zabezpieczenia środków finansowych na realizację zadań pn.”Poprawa 

warunków oraz jakości kształcenia zawodowego poprzez zakup sprzętu i 

modernizację pracowni w Zespole Szkół Łączności w Krakowie” oraz 

„Przebudowa, modernizacja i doposażenie bazy dydaktycznej Centrum 

Kształcenia Praktycznego w Krakowie” w związku z ubieganiem się przez Gminę 

Miejską Kraków o dofinansowanie w ramach Małopolskiego Regionalnego 

Programu Operacyjnego na lata 2007-2013,.Działanie 1.1 Poprawa jakości usług 
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edukacyjnych, schemat B Rozwój infrastruktury kształcenia ustawicznego oraz 

kształcenia zawodowego – druk nr 1135 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie 

zabezpieczenia środków finansowych na realizację zadań pn.”Poprawa warunków 

oraz jakości kształcenia zawodowego poprzez zakup sprzętu i modernizację pracowni 

w Zespole Szkół Łączności w Krakowie” oraz „Przebudowa, modernizacja 

i doposażenie bazy dydaktycznej Centrum Kształcenia Praktycznego w Krakowie” 

w związku z ubieganiem się przez Gminę Miejską Kraków o dofinansowanie 

w ramach Małopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 

2007-2013,.Działanie 1.1 Poprawa jakości usług edukacyjnych, schemat B Rozwój 

infrastruktury kształcenia ustawicznego oraz kształcenia zawodowego wg 

druku nr 1135. 

Komisja w głosowaniu: 9 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1135. 

 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych 

na realizację zadań pn.”Poprawa warunków oraz jakości kształcenia 

zawodowego poprzez zakup sprzętu i modernizację pracowni w Zespole Szkół 

Łączności w Krakowie” oraz „Przebudowa, modernizacja i doposażenie bazy 

dydaktycznej Centrum Kształcenia Praktycznego w Krakowie” w związku 

z ubieganiem się przez Gminę Miejską Kraków o dofinansowanie w ramach 

Małopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 

2007-2013,.Działanie 1.1 Poprawa jakości usług edukacyjnych, schemat B Rozwój 

infrastruktury kształcenia ustawicznego oraz kształcenia zawodowego – 

druk nr 1135 (Opinia Nr 114/2009 z 19.05.2009 r.). 

 

 

b) zmiany uchwały Nr LXV/842/09 Rady Miasta Krakowa z dnia 4 marca 2009 r. 

w sprawie Regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i innych placówkach prowadzonych 

przez Gminę Miejską Kraków – druk nr 1140. 

 

Jan Żądło Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr LXV/842/09 Rady Miasta Krakowa z dnia 4 marca 2009 r. w sprawie Regulaminu 

określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, 

szkołach i innych placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków wg 

druku nr 1140 przypominając, że przedmiotowy projekt uchwały był procedowany wcześniej, 

ale został wycofany, ponieważ Kurator zgłosił zastrzeżenia. Poinformował również, że do 

ww. projektu uchwały jest pozytywna opinia Związków Zawodowych. 

Komisja w głosowaniu: 8 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały wg druku nr 1140. 

 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXV/842/09 Rady Miasta Krakowa 

z dnia 4 marca 2009 r. w sprawie Regulaminu określającego niektóre zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i innych 

placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków – druk nr 1140 (Opinia 

Nr 115/2009 z 19.05.2009 r.). 
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Ad. 2 

Przyjęcie ”Harmonogramu posiedzeń Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta 

Krakowa na II półrocze 2009 r.”. 

 

Komisja w głosowaniu: 8 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujący się” pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony przez Przewodniczącego Bartłomieja Kocurka 

„Harmonogram posiedzeń Komisji Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa 

na II półrocze 2009 roku” (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3 

Sprawy bieżące, korespondencj. 

 

Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją, a to: 

- z pismem Szkoły Podstawowej nr 50 w Krakowie w sprawie budowy sali gimnastycznej 

(zwiększenie środków w budżecie na rok 2009 i poszerzenie zakresu zadania „Budowa Sali 

gimnastycznej przy Szkole Podstawowej nr 50”). 

Wyjaśnień w przedmiotowej sprawie udzieliły: Elżbieta Lęcznarowicz  Zastępca Prezydenta 

Miasta Krakowa oraz Beata Samborska Tracka Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji 

zwracając uwagę, że całkowity koszt budowy Sali gimnastycznej, to około 5 mln zł, 

a w budżecie Miasta jest 373 tys. za które można tylko zrobić fundamenty, jak również, że 

wszystkie zaoszczędzone nadwyżki idą na edukację, gdyż taka jest decyzja Pana Prezydenta. 

Zdaniem ww. wskazane byłoby, aby całe postępowanie przetargowe było na całość obiektu. 

 

- z pismem Fundacji „SUBALIS” organu prowadzącego Waldorfską Szkołę Podstawową im. 

Janusza Korczaka dot. wstrzymania procedury eksmisji i podpisania umowy najmu lokalu 

(część Żłobka nr 21), który obecnie zajmuje na czas określony - 5 lat. 

Wyjaśnień w przedmiotowej sprawie udzieliły: Beata Samborska Tracka Zastępca Dyrektora 

Wydziału Edukacji oraz Elżbieta Lęcznarowicz Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa 

zwracając uwagę, że przedmiotowy budynek jest w gestii Zarządu Budynków Komunalnych, 

a nie Edukacji, że trwa postępowanie o nielegalne zajęcie pomieszczeń przez Szkołę, że 

starają się pozyskać nowe pomieszczenie w szkołach, że w pewnym momencie Pani Dyrektor 

wycofała się ze Szkoły na ul. Czerwińskiego, jak również, że postanowili jeszcze raz 

rozpocząć rozmowy. Zdaniem Prezydent Elżbiety Lęcznarowicz jest możliwość 

zagospodarowania tej szkoły w rejon niżu demograficznego. Problem polega na tym, 

że chodzi o wynajęcie na zarząd trwały (zwolnienie z podatku). 

W trakcie dyskusji, w której głos zabrali: Małgorzata Jantos, Agata Tatara, Przewodniczący 

Bartłomiej Kocurek poruszono sprawę zagospodarowania pomieszczeń przy 

ul. Czerwińskiego, zwrócono uwagę na fakt, że Komisja nie jest mediatorem, a szkoły 

prywatne nie mogą wymuszać oraz wywierać presję na Zarządzie Miasta i nie należy 

wchodzić z nimi w mediacie, że każdy z Radnych może być mediatorem. 

Ostatecznie ustalono ( głosowanie: „8 głosów – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących 

się”), że Komisja wystąpi z wnioskiem (Wniosek Nr 18/09 z 19.05.09) do Prezydenta Miasta 

Krakowa w brzmieniu, jak niżej: 

Komisja Edukacji i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa, w związku z otrzymaną 

korespondencją od Fundacji „SUB ALIS”, zwraca się z uprzejmą prośbą do Pana 

Prezydenta Miasta Krakowa o wyjaśnienie następujących kwestii: 

a)co było powodem, że Pani Dyrektor Gimnazjum nr 14 odstąpiła od wynajęcia wolnych 

pomieszczeń w budynku placówki przy ul. Czerwieńskiego 16 w Krakowie Waldorfskiej 

Szkole Podstawowej im. Janusza Korczaka,  

b)jakie są plany zagospodarowania wolnych pomieszczeń w budynku Gimnazjum nr 14 

przy ul. Czerwińskiego 16 w Krakowie. 
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- pismem Pani Małgorzaty Mirek w sprawie nie przyjęcia Jej dziecka – Pawła Mirka do 

Przedszkola nr 29 w Krakowie na rok szkolny 2009/2010. 

Ustalono, że pismo zostanie przesłane do Prezydenta Miasta Krakowa. 

 

 

Ad. 4 

Oświadczenia, komunikaty 

 

Brak. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie 16.37 zamknął 

posiedzenie. 

 

 
 

 

Przewodniczył: 

         Przewodniczący Komisji 

Bartłomiej Kocurek 
 

 

Protokołowała: 

 

Zofia Majka 

 

 

 


